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Protokół z posiedzenia komisji 
Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa

Z 18 maja 2016 r.         

======================================================================

Tryb zwołania: Komisja zwołana przez Przewodniczącą Rady Miejskiej, w związku z materiałem
przygotowanym zgodnie z Planem pracy komisji. 
Prowadzący obrady: Przewodniczący Komisji Marian Kita

Porządek obrad: 
 Informacja  w  zakresie  ochrony  porządku  publicznego  –  Straż  Miejska.  Stan  ochrony

przeciw pożarowej w mieście OSP, PSP

Czas trwania posiedzenia: 1:55 (14:00 do 15:55) 

Frekwencja Radnych:
 Marian Kita

 Janina Wcisło

 Włodzimierz Jaros

 Marek Jarno

 Katarzyna Pilc

 Marek Kocoń

Kierownictwo Urzędu: 
 Burmistrz ds. Społecznych Beata Zawiła

 Naczelnik Małgorzata Ochęduszko – Ludwik 

 Komendant Krzysztof Niebylski
Pozostałe osoby obecne na posiedzeniu komisji:

 Prezes OSP Sobiesław Poniatowski

Ustalenia i Rozstrzygnięcia

 Omówiono przygotowany zgodnie z planem pracy materiał. 

 Zaopiniowano pozytywnie projekty uchwał.

M. Kita - serdecznie witam na posiedzeniu komisji. Mamy do omówienia dwa elementy Informacja
w zakresie ochrony porządku publicznego – Straż Miejska. Stan ochrony przeciw pożarowej w
mieście  OSP,  PSP  oraz  zaopiniowanie  projektówch  uchwał,  jeżeli  Państwo  nie  macie  nic
przeciwko zaczniemy od uchwał. 
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M. Kita - Projekt nr 56 w sprawie przyjęcia  oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2015 

Czy są pytania? W takim razie przechodzimy do głosowania.

Za – 5

Przeciw – 0 

Wstrz – 0 

Rozstrzygnięcie – pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały

M. Kita – Projekt nr 57 w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności  Miejskiego Ośrodka Pomocy
Społecznej w Czeladzi, czy tutaj są pytania? Głosujemy.

Za – 5 

Przeciw – 0 

Wstrz – 0 

Rozstrzygnięcie – pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały

M. Kita – Projekt nr 58 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2016-
2018, Tutaj też nie ma pytań.

Za – 5 

Przeciw – 0 

Wstrz – 0 

Rozstrzygnięcie – pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały

M. Kita –  Projekt nr 73  (EAPM)  sprawie zmiany Uchwały Nr V/40/2011 Rady Miejskiej  w Czeladzi  w
sprawie trybu i  sposobu powołania i odwołania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych
warunków jego funkcjonowania. Czy są pytania? Głosujemy

Za – 5 

Przeciw – 0 

Wstrz – 0 

Rozstrzygnięcie – pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały

M. Kita – Projekt nr 74 w sprawie przekazania  według właściwości skargi  Pana Stanisława W.  na
działalność Czeladzkiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego 

Za – 5 

Wstrz – 0 
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Przeciw – 0 

Rozstrzygnięcie – pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały

M. Kita – przechodzimy do głównego tematu komisji. Proszę Pana Komendanta Straży Miejskiej. 

K. Niebylski – Przedstawienie Prezentacji „informacja w zakresie ochrony porządku publicznego
– Straż Miejska”

M. Kita - dziekuję za prezentacje, proszę o zadawanie pytań?

W. Jaros – chciałem zapytać o skutery czy są używane?

K. Niebylski – one są fajne do jazdy po parku, ale jak były kupowane było nas 28 a teraz nas jest
19, ale jak ruszy letni patrol to będą używane. 

M. Jarno – jest plan jakiś zatrudnienia kolejnych pracowników?

K. Niebylski – będę wnioskowal do Pana Burmistrza, żeby chociaż to wyrównać. 

M. Kocoń – rocznie ubywa nas 500 mieszkanców, to w mojej ocenie jest marnowanie pieniędzy
mieszkańców na przyjmowanie kolejnych strażników.  Nie jestem za likwidacją straży,  ale nie
jestem za tym żeby  zwiększać ilość etatów.

M. Kita – z tego co pan powiedział, to wy zajmujecie się obroną cywilną miasta, wy zajmujecie się
obroną  miasta.  Wszyscy  co  mówią  o  likwidacji  są  w  błędzie,  a  pewne  rzeczy  które  zostały
zaniedbane powinny być odbudowane. Pan powinien głośno alarmować. Powinniśmy panować
nad  tym  co  mamy.  Jeżeli  chodzi  o  strażnikow  to  fakt  budzi  to  kotrowersje.  Dziekuję  Panu
Komendatowi straży miejskiej  za przybycie. Teraz do OSP przejdziemy.

Sobiesław Poniatowski – przedstawienie prezentacji sytuacji OSP. 

M. Kita – kto ma pytania do materiału?

M. Kocoń – ile członków liczy?

Sobiesław Poniatowski – 52 

M. Kocoń – jaki czas jest wyjazdu podczas alarmu?

Sobiesław Poniatowski – rekord to 3 minuty 15 sekund. 

J. Wcislo – czy może sobie strażak u was zrobić prawo jazdy c?

Sobiesław Poniatowski – nie jest to takie proste, jest wiele wymagań, które taka osoba musi
spełnić.

J. Wcislo – jak wygląda sytuacja z dojazdem do bloków?

Sobiesław Poniatowski – szkoda nr 7 jest dobrze szkoła nr 2  jest dobrze gimnazjum jest ok, ale
jeżeli chodzi o 35 Lecia to jest kiepsko.
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K. Pilc – pisałam wniosek z Patrykiem Trybulcem o tą kwestię  bezpieczeństwa tam. 

M. Kita – ja osobiście uważam i prosiłbym, żeby przygotować miejsca w mieście które muszą być
tak zabezpieczone że na wypadek pożaru moglibyście normalnie tam fukncjonować. 

Sobiesław Poniatowski  - ja się z tym zgadzam.

M. Kita – po prostu pokazać nam to dla naszej komisji,  druga sprawa na dzień dzisiejszy nie
macie kierowców po co nam auto za 700 tys. jak nie mamy kierowców.

Sobiesław Poniatowski – dajemy rade. 

M. Kita – jaki jest nabór roczny?

Sobiesław Poniatowski – mamy 6 młodych ludzi. 

M. Kita – dziękuje  zamykam posiedzenie komisji.

Protokołował: Mateusz Bochenek

     

                 Przewodniczący Komisji 

Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa

                                

               Marian Kita       

  

Data napisania protokołu :23.05.2016 r.

Data podpisania protokołu : 2016 r.
Data przekazania protokołu do BIP : …...........
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